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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  onsdag den 3 juni 2015, 18.30–20.30 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 
  Louise Linder 

 Anders Thorén  
 Elisabet Thorén 
 Carl Widercrantz, POLSEK  
 Bertil Rolf  	  

  Rita Ilomäki 
  Christian Dalberg 
 
Frånvarande:  Per Börjel 

 Elizabeth Bushby 
  

        
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	   	  
	   	  	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  16	  april	  2015	  	  
	   Protokollet	  godkändes.	  	  
	  
§3	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  sina	  möten	  med	  de	  olika	  arbetsgrupperna.	  Förslag	  på	  nya
	   motioner	  kommer	  att	  presenteras	  för	  styrelsen.	  
	  	  
	   Överklaganden	  av	  idéhuset	  lämnades	  in	  26	  maj.	  	  
	   	  
	   Carl	  rapporterade	  från	  gruppledarträffen	  3	  juni.	  Kommunen	  kommer	  att	  se	  över	  nya	  
	   anställningsavtal	  med	  förvaltningschefer.	  Syftet	  är	  att	  uppsägningar	  ska	  regleras	  på	  ett	  
	   tydligare	  sätt.	  	  
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	   Carl	  och	  Camilla	  har	  blivit	  intervjuade	  av	  en	  journalist	  från	  tidningen	  Stad.	  Intervjun	  
	   ägde	  rum	  på	  Café	  Tegnér	  den	  3	  juni.	  	  
	  
	   Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  ”Busstrafik	  till	  Riksten”	  och	  ”ny	  
	   pendeltågsuppgång”	  var	  de	  ärenden	  som	  vållade	  de	  största	  diskussionerna.	  
	   Flerårsplanen	  ska	  debatteras	  den	  16	  juni.	  	  
	   	  
§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
En	  Uppfräschning	  av	  Tullingepartiets	  webbsajt	  ska	  göras.	  Den	  ska	  bli	  ljusare	  och	  
trevligare,	  ungefär	  som	  Tullingekommun.se.	  Offerförfrågan	  till	  Plucera	  har	  gjorts.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  berättade	  om	  senaste	  nytt	  gällande	  media.	  	  	  
	  
I	  senaste	  ”Mitt	  i”	  publicerades	  TUPs	  insändare	  om	  medborgarförslag	  som	  blir	  liggande	  
i	  kommunen	  år	  efter	  år.	  En	  insändare	  angående	  skidtunneln	  på	  Lida	  är	  inskickad	  till	  
båda	  lokaltidningarna.	  	  
	  
Distributionen	  av	  Pejl	  fungerar	  ej.	  Detta	  kan	  TUP	  lämpligen	  interpellera	  om.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  

	   Louise	  presenterade	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
	   	  
	   Fakturor	  är	  utskickade.	  	  
	  

d) Den	  andra	  vägen	  	  
	  Inget	  nytt	  att	  berätta.	  	  
	  

§5	   Kommundelningsansökan	  	  
	   Carl	  har	  samlat	  in	  synpunkter	  och	  kommentarer	  samt	  tagit	  fram	  en	  ny	  version	  av	  
	   ansökan.	  Några	  mindre	  justeringar	  ska	  göras	  innan	  en	  slutgiltig	  version	  kan	  lämnas	  in	  
	   innan	  midsommar.	  Bland	  annat	  ska	  inte	  Katarina	  Berggren	  och	  Dan	  Gahnström	  
	   nämnas	  vid	  namn	  då	  detta	  kan	  uppfattas	  på	  fel	  sätt.	  	  
	  
	   Carl	  presenterade	  sin	  tankar	  inför	  inlämnandet.	  Vi	  bör	  rimligen	  publicera	  en	  
	   debattartikel	  i	  DN	  eller	  SVD	  i	  samband	  med	  inlämnandet.	  	  
	  
§6	   Aktiviteter	  gällande	  idéhuset	  	  
	   Från	  början	  var	  planen	  att	  placera	  en	  12m	  hög	  flaggstång	  på	  den	  plats	  där	  idéhuset	  
	   kommer	  att	  ha	  sin	  högsta	  punkt.	  Totalt	  skulle	  detta	  kosta	  ca	  7000	  kr.	  Tyvärr	  ville	  inte	  
	   ägaren	  till	  centrum	  ge	  tillstånd	  för	  detta.	  	  
	   	  
	   Beslutades	  att	  TUP	  istället	  ska	  sätta	  upp	  skyltar	  i	  affischformat	  för	  att	  skapa	  opinion	  
	   mot	  idéhuset.	  Budskapen	  ska	  vara	  i	  stil	  med	  ”Detta	  hade	  inte	  hänt	  om	  Tullinge	  hade	  
	   varit	  en	  egen	  kommun”	  och	  ”Här	  hade	  vi	  haft	  en	  pressbyrå	  om	  Tullinge	  hade	  varit	  
	   egen	  kommun”.	  Budget	  för	  skyltarna	  är	  5000	  kr.	  	  
	  
	   Efter	  sommaren	  kommer	  vi	  eventuellt	  att	  genomföra	  dörrknackning	  för	  att	  smala	  in	  
	   fler	  namn	  mot	  idéhuset.	  	  
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§7	   Augustifestivalen	  22	  augusti	  	  
	   Beslutades	  att	  TUP	  i	  samband	  med	  Botkyrkas	  jippo	  i	  Tullinge	  C	  ska	  hyra	  ett	  
	   "Skansentåg"	  som	  pendlar	  mellan	  infartsparkeringen	  vid	  Sunnanvägen	  och	  maden	  
	   nere	  vid	  Tullinge	  strand.	  Där	  ordnar	  vi	  en	  tipspromenad	  för	  barn	  och	  vuxna.	  Tåget	  
	   kostar	  ca	  10	  000	  kr	  att	  hyra.	  Carl	  bokar	  tåget.	  	  
	  
§8	   Öppet	  möte	  om	  skolan	  
	   Beslutades	  att	  TUP	  ska	  anordna	  ett	  öppet	  möte	  om	  skolfrågor	  och	  rivningen	  av	  
	   Falkbergsskolan.	  Förslagsvis	  äger	  mötet	  rum	  i	  Falkbergsskolan	  i	  september	  (eller	  
	   senare).	  Närmare	  planering	  av	  detta	  möte	  ska	  göras	  vid	  nästa	  styrelsemöte.	  	  
	   	  	  
§9	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Beslutades	  att	  en	  motion	  ska	  förberedas	  gällande	  att	  utnyttja	  den	  
	   kontaminerade	  marken	  utanför	  Hamringe	  Industricenter.	  Där	  skulle	  sedan	  den	  
	   båtklubb	  som	  ligger	  vid	  Tullinge	  strand	  kunna	  husera,	  och	  marken	  som	  blir	  ledig	  skulle	  
	   kunna	  bli	  parkmark	  med	  badbryggor	  etc.	  	  
	  
§10	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  

	  Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  den	  12	  augusti,	  kl	  18.30	  på	  Medborgarkontoret.	  	  

	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  

	   	  

	   Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  
	  


